

EU – Konformitätserklärung (*EU Declaration of Conformity*)

Wir, die Firma (*We, the company*)

**aspiria-nonfood GmbH
Valvo Park, Shedhalle B 15-17, Essener Str. 4
D- 22419 Hamburg**

**erklären hiermit, dass das nachstehend beschriebene Produkt den folgenden Richtlinien entspricht.
Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung der Konformitätserklärung trägt der Hersteller.
*declare hereby that the following described product complies to the listed directives. The
manufacturer bares sole responsibility for the issuance of the declaration of conformity***

**Rudgergerät/Rowing Machine
Model-No. ANS-18-014**

**2011/65/EU Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und
Elektronikgeräten
*2011/65/EU restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic
equipm.***

**2014/53/EU Funkgeräterichtlinie
*2014/53/EU Rado Equipment Directive***

**2009/125/EG Richtlinie für die Festlegung von Anforderungen an die umweltgerechte Gestaltung
energieverbrauchsrelevanter Produkte
*2009/125/EC directive for setting of eco-design requirements for energy-related products***

**Die Übereinstimmung des oben bezeichneten Produkts mit den wesentlichen
Schutzanforderungen der Richtlinie wird durch die vollständige Einhaltung
folgender Normen nachgewiesen:**

***The accordance of the product described above
with the essential protection requirements of the guideline
are proven by the complete compliance of the following norms:***

**EN 60335-1
EN 62233:2008
EN 61000-3-2:2014
EN 61000-3-3:2013
EN 55014-1:2006/A1:2009
EN 55014-2:2015
IEC 62321/1CD
Draft EN 301 489-1 V2.2.0
Draft EN 301 489-3 V2.1.1
Draft EN 303 660 V1.1.1_0.0.6**

**Die notifizierte Stelle TÜV Süd mit der Nummer: 0168 hat den Empfänger nach Annex III Modul B
Funkgeräterichtlinie 2014/53/EU geprüft und folgende EU-Baumusterprüfbescheinigung
ausgestellt: BABT-RED001118 i01.**

***The notified body TÜV Süd with the number 0168 performed the test of the receiver according to
Annex III Module B Radio Equipment Directive 2014/53/EU and issued the EU-type examination
certificate BABT-RED001118 i01.***

Hamburg 18.10.2018

A handwritten signature in blue ink, appearing to be 'F. Brüllau', written over a horizontal dashed line.

Frank Brüllau (Geschäftsführer / managing director)
Unterschrift / Stempel *Signature/ Company's chop*